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  Protokół nr 15/2009 

z odbytej w dniu 29 grudnia 2009 roku o godz. 12
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie  

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 11 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XLIV oraz XLV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

III. Podjęcie uchwał:  
1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok, 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Rozszerzenie cmentarza w Dachnowie”, 

3) w sprawie stanu aktualności miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Budownictwa jednorodzinnego w Dachnowie”, 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Budownictwa jednorodzinnego w Dachnowie”, 

5) w sprawie zmiany do uchwały nr 16/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację zadań 

inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2009 roku, 

6) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 r., 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VI. Wolne wnioski i informacje. 

VII. Zakończenie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XLVI 

sesję Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych oraz zaproszonych gości. 

Kolejno Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w obradach uczestniczy  

9 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  
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Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 9 „za”. 

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokoły  

z XLIV i XLV sesji, które były wyłożone do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do 

powyższego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokoły 

z dwóch ostatnich posiedzeń Rady Miejskiej zostały przyjęte, głosami 9 radnych „za”. 

 

Ad. I. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Na obrady Rady Miejskiej w Cieszanowie przybył o godz. 12
22

 radny Pan Wojciech Broź. 

Udział w sesji bierze 10 radnych. 

 

Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Na obrady Rady Miejskiej w Cieszanowie przybył o godz. 12

37 
radny Pan Zygmunt Lesiczka. 

Udział w sesji bierze 11 radnych. 

 

Następnie Pan Edward Batycki przeszedł do kolejnego punktu.  

 

Ad. III. Podjęcie uchwał.  
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 

rok, - załącznik nr 6 do protokołu – uchwała nr 92/XLVI/09.  

 

Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w dniu 18 grudnia br. odbyło się 

posiedzenie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, na którym problem narkomanii był 

omawiany, kolejno rozpoczął dyskusję na powyższy temat.  

Głos w temacie zabrał Zastępca Burmistrza Pan Janusz Mazurek, który powiedział,  

iż powyższy regulamin nie jest uchwalany po fakcie, gdyż cały czas działała Miejska Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i pewne działania w zakresie narkomanii były 

podejmowane. Kolejno powiedział, iż w skład Komisji wchodzą także pracownicy urzędu  

i można się z nimi codziennie spotkać w godzinach pracy.   
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Następnie Kierownik Posterunku Policji w Cieszanowie Pan Lesław Ciechanowski 

zabierając głos powiedział, iż problem narkomanii na terenie gminy Cieszanów jest bardzo 

duży. Powiedział, iż sprawa jest naprawdę poważna i w narkotyki zamieszane są coraz 

młodsze osoby. Dodał, iż już w Cieszanowie są punkty gdzie można kupić narkotyki. 

Zauważył, iż narkotyki są trudne do wykrycia i do udowodnienia, a obecnie w Komendzie  

w Lubaczowie powstanie zespół do spraw narkotyków. Kolejno powiedział, iż zauważył,  

że jest bardzo dziwna postawa ludzi, iż wiedzą o narkotykach i nie reagują. 

Kolejno w temacie głos zabrał ks. Proboszcz Stanisław Mizak, który powiedział,  

iż problem narkomanii jest problemem, który występuje już u nas i jest gorszy od 

alkoholizmu. Dodał, iż w związku z narkomanią na terenie naszej gminy zdarzają się 

przypadki opętania. Zaznaczył, iż ksiądz egzorcysta był już u nas dwukrotnie i odprawiał 

modlitwy. Powiedział, iż problem jest duży i trzeba go stłumić w zarodku, więc wszystkie 

działania mające na celu profilaktykę należy wspierać. 

Kolejno głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który powiedział, iż jest 

rodzicem i uważa, że napisanie najmądrzejszego programu i zatrudnienie najmądrzejszych 

osób, a także wydawanie pieniędzy zrobi niewiele, gdyż wielu rodziców nie zdaje sobie 

sprawy z problemu. Dodał, iż jest wiele organizacji, które w swoim statucie mają zapisane 

działania w zakresie profilaktyki i przeciwdziałania narkomanii i może one dotarłyby do 

rodziców i uświadomiliby im, jak na przykład skontrolować dziecko i jak sprawdzić czy 

dziecko miało kontakt z narkotykami. Kolejno powiedział, iż wydaje mu się, że robimy 

niewiele, a należy zrobić więcej.   

   

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej  

i otrzymała pozytywną opinię. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Rozszerzenie cmentarza w Dachnowie”, - załącznik nr 7 do protokołu – uchwała nr 

93/XLVI/09. 

 

Pan Zdzisław Zadworny przedstawił uzasadnienie i podsumowanie projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Rozszerzenie cmentarza w Dachnowie”. 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymała pozytywną opinię. 

Przewodniczący Pan Edward Batycki poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, 

iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie stanu aktualności miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Budownictwa jednorodzinnego w Dachnowie”, - załącznik nr 8 

do protokołu – uchwała nr 94/XLVI/09 
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Uchwała na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymała pozytywną 

opinię. 

Kolejno Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił 

analizę zmian w zagospodarowaniu przestrzennym na terenie objętym miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego „Budownictwo jednorodzinnego w Dachnowie”. Dodał,  

iż plan wykonany był w roku 2003 i w tym okresie droga, która prowadziła przez Dachnów 

była droga krajową i według przepisów zabudowania mogły być w lini oddalonej 40 metrów 

od krawędzi jezdni. Następnie powiedział, iż obecnie jest to droga wojewódzka i zmieniły się 

przepisy. Kontynuując powiedział, iż to jest dokładnie teren, który położony jest po prawej 

stronie za zlewnią mleka jadąc od Cieszanowa w kierunku Oleszyc.  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Budownictwa jednorodzinnego w Dachnowie”, - załącznik nr 9 

do protokołu – uchwała nr 95/XLVI/09. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymała pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał kolejny projekt 

uchwały: 

 

5) w sprawie zmiany do uchwały nr 16/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2009 roku, - 

załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr 96/XLVI/09 

 

Głos w temacie zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż zmniejszenie 

środków na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa ciągu dróg 

powiatowych Nr 1555R 1553R 1651R oraz 1648R granica powiatu – Cieszanów” - 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego jest efektem przetargu, po którym okazało się, iż kwota przeznaczona na to 

zadanie jest mniejsza. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 2 Radny. 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała pozytywną 

opinię. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

6) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok, - załącznik nr 11 do 

protokołu – uchwała nr 97/XLVI/09. 

 

Głos w temacie zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż różnice są znaczne 

między projektem uchwały z dnia 18 grudnia, a tym otrzymanym dzisiaj. Kolejno powiedział, 



5 

 

iż nie zdążył na posiedzenie Komisji Budżetowej i w związku z tym ma parę pytań. Kolejno 

zapytał o § 2 pkt. 1 lit. b) przedmiotowej uchwały, czy zmniejszenie planu wydatków na 

budowę boiska w Dachnowie to jest zmniejszenie wydatków w tym roku, czy zmniejszenie 

kosztu budowy boiska. Zapytał również o § 2 pkt. 4 lit. f), gdyż mieszkańcy Lublińca 

zgłaszają tą sprawę, czy jest to koniec prac, czy będą dołożone płyty drogowe na drodze  

i placu w Starym Lublińcu. Kolejno zapytał czy płyty były własne z gminy, a koszt 33 tys. zł 

to koszt także zakupu płyt, czy tylko koszt transportu i ułożenia. Kolejno zapytał o § 2 pkt. 4 

lit. h), który mówi o przeznaczeniu 12 tys. zł na pielęgnację upraw leśnych w lasach 

gminnych. Zapytał czy ta kwota była zaplanowana, czy kwota wynika z tego, że nie 

płaciliśmy za pielęgnacje i teraz płacimy. Następnie poprosił o wyjaśnienie zapisu § 3, który 

mówi o zwiększeniu plany przychodów i wydatku Zakładowi Obsługi Gminy w kwocie ok. 

150 tys. zł.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów powiedział, 

iż w listopadzie, gdzie były zaplanowane roboty na boisku ze sztuczną trawą w Dachnowie 

nastąpiły opady, co utrudniło roboty i prace zostały przerwane, kolejno wystąpiliśmy o 

przesunięcie terminu zakończenia robót do maja 2010 roku. Następnie powiedział, iż środki 

przeznaczone na odbudowę drogi w Starym Lublińcu, tak jak pisze w przedmiotowym 

projekcie uchwały to koszt transportu i ułożenia, gdyż przeznaczone płyty zostały ściągnięte z 

drogi dojazdowej do dawnej oczyszczalni ścieków na Osiedlu w Starym Lublińcu. Odnosząc 

się do środków przeznaczonych na pielęgnację upraw leśnych powiedział, iż oprócz stałych 

kosztów, jakie ponosimy część środków została przeznaczona na przygotowywanie upraw 

pod nasadzenia. Następnie powiedział, iż zwiększenie planu przychodów i wydatków w 

kwocie 150 tys. zł dla Zakładu Obsługi Gminy wynika z zakupu autobusu. Dodał, iż spłata 

zakupu autobusu miała być w ciągu dwóch lat, ale został autobus spłacony w tym roku w 

całości.   

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.   

Pan Edward Batycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, 

„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Ad. IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki przeszedł do 

kolejnego punktu. 

 

Ad. V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Przewodniczący poinformował zebranych, iż odpowiedź na zapytanie radnego Pan 

Wojciecha Broź jest rozpatrywana przez Burmistrza. Dodał, iż w związku z zapytaniem 

radnego o oczyszczalnię ścieków Burmistrz zwróci się do Rady o przeznaczenie środków na 

powołanie ekspertów, którzy ocenią funkcjonowanie oczyszczalni ścieków.    

 

Ad. VI. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał sołtys wsi Nowe Sioło Pan Wojciech Nieckarz, który podziękował za 

remont drogi prowadzącej do kościoła w Nowym Siole. Kolejno poprosił o remont głównej 

drogi biegnącej przez Nowe Sioło. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który 

poinformował zebranych, iż rozmawiał ze Starostą, który powiedział, iż nie planuje w 2010 r. 
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złożenia wniosku o remont drogi powiatowej przez Nowe Sioło. Dodał, iż jeżeli Gmina 

składałaby wniosek, Starosta obiecał, iż powiat dołoży środki na remont tej drogi.  

Następnie zabierając glos sołtys wsi Dąbrówka Pani Stanisława Knap podziękowała za 

nowe okna w świetlicy. Kolejno poprosiła o remont drogi na Dąbrówce, aby w przyszłym 

roku mogła także podziękować za nową drogę.  

Kolejno Pan Jan Łach zapytał o wielkość i cenę działek w Dachnowie, o których jest 

mowa w projekcie uchwały nr 4. Zapytał, kiedy będzie można je kupić. Zwrócił także uwagę 

na drogę do „Kółka”, która była niedawno zrobiona, a połączenie tej drogi z drogą powiatową 

jest niedokończone i w tym miejscu są już dziury, może w ramach gwarancji wykonawca by 

to poprawił.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż jeżeli chodzi o działki w 

Dachnowie, te po lewej stronie do stadionu, one są już uzbrojone i wyznaczone, a te po 

prawej stronie w kierunku Oleszyc są tam prywatne działki i już się tam mieszkańcy budują, a 

gminne działki są koło potoku. Dodał, iż jeżeli chodzi o cenę to wycena działek gminnych 

jest rzędu 1 tys. zł za ar, a w tej chwili dochodzi już do 1,5 tys. zł za ar. Zauważył, iż 

wszystkie działki sprzedawane są podczas przetargu. Kontynuując powiedział, iż jeżeli chodzi 

o drogę w Nowym Lublińcu to tam wykonawca się nie popisał i w protokołach jest to 

zapisane i na wiosnę na pewno to zostanie poprawione. Dodał, iż na remonty dróg ze środków 

powodziowych do Urzędu Wojewódzkiego zostały zgłoszone: droga dojazdowa na Starym 

Lublińcu – koszt ok. 350 tys. zł, sieć dróg na Osiedli Armii Krajowej wraz z ul. Lityńskiego, 

Gajerskiego i Moniuszki - koszt ok. 300 tys. zł oraz droga Dąbrówka – Gorajec. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki złożył 

wszystkim zebranym życzenia noworoczne.  

 

Ad. VII. Zakończenie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 13 
40

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 


